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Referat møde i fællesbestyrelsen i Søllested Landsbyordning 

Dato og tid: Mandag d. 06.12.2021 kl. 18.30 – 19.00   

Sted: Online via Teams  

Forplejning:  

Deltagere: Anita, Katrine, Birgitte, Tina D., Laila, Claus, Kris, Tina O. og Bitten 

Fraværende: Kamilla, Marie, Lisa, Søren, Jeppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

Godkendelse af dagsorden 

Referat: 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat 

Sagsfremstilling:  

Godkendelse af referat 

Referat: 

Godkendt 

3. Orientering fra ledelsen 

Sagsfremstilling: 

Orientering fra ledelsen ang. dagpleje, børnehave, skole og SFO 

Referat: 

Dagplejen: 

38 dagplejen, medarbejder  

 

Børnehaven: 

58 børn, opdelt indendørs på stuerne, forældre afleverer og afhenter ude, ny studerende 

Sofie 

 

SFO: 

65 børn i SFO1 og 38 børn i Klubben 

Ny studerende Magnus i SFO 

SFO vundet konkurrence i Lolland Kommune. Præmiekurv er overleveret i sidste uge. 

Opslag kan findes på FB under Lolland Kommune. 

Barselsvikariat slået op til besættelse 1/2-2022. 

 

Skole: 

139 elever, skolepædagog sagt stilling op, ansættelsesudvalg, samtaler 24. januar 

Lærerstuderende Melanie i uge 49 + 2-6. Skal være i 3A. 
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4. Værdigrundlag 

Sagsfremstilling: 

 

Referat: 

Gennemgang, justering og beslutning af værdigrundlag flyttes til næste møde. Udkastet 

sendes ud sammen med dette referat. 

5. Overbygning 

Sagsfremstilling: 

Svar fra sektorchefen 

Referat: 

Bitten fortæller om sektorchef Espen Andersens svar. 

Utroligt glædeligt, at skolen vokser - det er en meget positiv udvikling der er i gang. 

En udskoling vil altid være en politisk beslutning.  

Landsbyordningen skal vise sin bæredygtighed. Hvad det vil sige, er ikke nærmere defi-

neret, men Espen mener at vi skal ligge på et stabilt elevtal på +140 - altså en gennem-

snitlig klassekvotient på 20.  

Desuden skal vi være nysgerrige på, hvor eleverne kommer fra? Er det elever der ellers 

ville have valgt privatskole, eller elever der ville være fortsat til Stormark? Så spørgsmå-

let kommer også til at hænge sammen med den fremtidige skolestruktur i Nakskov, som 

er under debat lige nu.  

Derudover er der den økonomiske del - plads, faglokaler, etc.  

Som udgangspunkt er Espen positivt indstillet, men der er rigtig mange spørgsmål og 

konsekvenser, som knytter sig til den beslutning - og i sidste ende blive det en politisk 

beslutning.  

Første mål - vis I kan levere +140 elever 1-2 år.  

Det kræver en aktiv og engageret bestyrelse.  

 

Det aftales at drøfte punktet yderligere på næste møde. 

6. Brev fra Maribo skolernes bestyrelse 

Sagsfremstilling: 

Bestyrelsen fra Maribos skoler har udsendt en støtte erklæring vedr. specialskolen, som 

fællesbestyrelse skal tage stilling til. 

Brev vedlagt som bilag. 

Referat: 

Det besluttes at lave en støtteerklæring til dette. 

7. Evt. 

Sagsfremstilling: 

 

Referat: 

 

 


